
Fra: Knut Arne Sætehaug[knuppi_hjemme@hotmail.com]
Sendt: 24.05.2024 13:12:44
Til: Hol Kommune Postmottak[postmottak@hol.kommune.no]
Kopi: Ingrid Olsen Tormodsgard[ingrid.olsen.tormodsgard@hol.kommune.no];
Tittel: Innspill til kommuneplan, arealdel.

Some people who received this message don't often get email from
knuppi_hjemme@hotmail.com. Learn why this is important

Emne: Innspill til kommuneplan, arealdel.
 
I forbindelse med forslag til ny kommuneplan, arealdel har vi følgende innspill på
det som berører vår eiendom Sætehaugen g.nr. 87 br.nr 6.

I forslaget er det tegnet inn nytt skispor som går langs veien over store deler av vår
eiendom.

1) 
Dette er den eneste adkomsten vi har til gårdsbruket, og vi finner det særdeles
spesielt at forslaget innebærer at vi utestenges fra vår egen eiendom store deler av
året.
Det kan da ikke foreslås å regulere skispor på vår private vei som vi har
opparbeidet og bekostet selv.
Vi blir fratatt all adkomst og mister muligheten til å brøyte egen vei til egen
eiendom

Vil også nevne at vi med jevne mellomrom de siste årene har blitt kontaktet av
Skurdalen sti-og løypelag med den samme forespørselen.
Vi har svart høflig og ryddig på både telefon, sms og mail at dette ikke var noe vi
kunne godkjenne.
At dette nå forsøkes tatt med i kommuneplanen synes vi er rart.

2) 
Veien er i svært dårlig forfatning, og det er såvidt vi kan kjøre på den med bil.
Å kjøre opp løyper med tråkkemaskin vil være en altfor stor belastning på veien. Vi
har tidligere måtte utbedre veien da den ble hyppig brukt av hester fra leirskolen,
med resultat at masser skled ut.
Veien er bekostet til eget bruk og ikke til kommersiell bruk av andre enn oss.
Vi har også planer om å fortsette restaureringen av bygningene på gården, så vi
kommer til å bruke den jevnlig selv.

3)
Da småbruket ligger skjermet til ønsker vi ikke økt trafikk med fare for hærverk og
innbrudd.
Senest i fjor sommer hadde noen brutt opp låsen til låven, og enkelte ting var
stjålet.
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Det må da finnes alternative ruter skisporet kan legges uten at enkelte grunneiere
skal ta all belastningen dette medfører.

Ser fram mot at våre innsigelser blir tatt til følge og at vi en gang for alle kan legge
denne saken vekk.

Med vennlig hilsen
Knut Arne Sætehaug


